

## 靜宜大學 112 學年度博士班轉系(所)標準

系所班別	評試項目	資格或特別限制
化粧品科學系 博士班	一、成績單(10%)。 二、自傳，包含轉系(所)動機(30%)。 三、研究計畫書(60%)。	一、本校博士班學生。 二、研究方向與本系博士班為同一領域者。
食品營養學系 博士班	一、審查：60% 包含大學(或專科)及碩士班成績單、碩士論文或相關之學術性著作、研究計畫、自傳、推薦函二封、服務經歷證明(在職生)。自傳及推薦函二封為評分參考。 二、口試：40% 口試時間每位考生口頭報告時間為 12-15 分鐘、委員發問時間為 15 分鐘。口試內容以論文計劃書為主，相關學科資料為輔。	
應用化學系 博士班	一、資料審查： 1. 大學及研究所歷年成績單(需附成績排名證明)。 2. 個人簡介(含轉所原因說明)。 3. 其他有利審查之資料。 二、面談。 上列兩項成績比重及錄取標準，由本系轉系委員會決定之。	
原住民族健康 與社會福利 博士學位學程	一、成績單 ( 40% ) 二、研究計畫書 ( 60% )	

## Criteria of Major Change for Doctoral Programs 2023-24AY

Dept./Institute/Class	Review Items	Qualifications or Special Restrictions
Ph.D. Program in Cosmetic Science	1. Transcripts (10%), 2. Autobiography, including the reasons for major change (30%). 3. Study Plan (60%).	1. Enrolled students in Ph.D. programs. 2. The research focus is in line with the Ph.D. program of this Dept.
Ph.D. Program in Food & Nutrition	1. Review: 60% Documents to be reviewed are: full transcripts of undergraduate (including from Junior College) and graduate studies; Master's Thesis or relevant academic publications; study plan, autobiography, two Letters of Recommendation, certificates of work experience (for in-service applicants.) The autobiography and two letters of recommendation are for reference. 2. Oral exam: 40% The oral exam includes a 12-15-minute oral report per candidate and a 15-minute Q&A by committee members. The exam concentrates on the contents of the dissertation proposal supported by other relevant academic materials.	
Ph.D. Program in Applied Chemistry	1. Document review: (1). Full undergraduate and graduate transcripts (indicating ranking). (2). Personal profile (including reasons for major change). (3). Any other materials favorable to the application. 2. Interview. The ratio of the above two items and the standards of admission are at the discretion of the departmental Transfer Admission Committee.	
Ph.D. Program in Health and Social Welfare for Indigenous Peoples	1. Transcripts (40%). 2. Study Plan (60%).	